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Mgr. Martina Balcová, MBA, MPA 
Slovenský zväz telesne postihnutých športovcov 

Benediktiho 5 
811 05 Bratislava 

 

 
Zápisnica zo stretnutia krízového manažmentu ŠTK boccia 

zo dňa 04.03.2025 
 

 
Prítomní: 
predseda – Samuel Andrejčík 
členovia – Jozef Blažek, Martin Gabko 

Neprítomní: --- 
 

 

Vážená p. výkonná riaditeľka, Mgr. Martina Balcová, MBA, MPA. 

Dovoľte, aby som Vás informoval o stretnutí krízového manažmentu ŠTK boccia, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 04.03.2025, pričom nadviazalo na stretnutie zo dňa 27.02.2025 na ktorom participovali 
postupne všetci členovia bývalej ŠTK (Martina Kinčešová, Róbert Ďurkovič, Jozef Blažek, Matúš Grega, 
Samuel Andrejčík a zástupca SZTPŠ, Pavel Bilík).  

Krízový manažment sa stretol za účelom stabilizácie procesov a stanovenia vízie, resp. očakávaní 
pre tento rok, ktorý by zároveň mal byť kľúčovým pre budovanie a chod ŠTK na obdobie 2025 – 2028, 
teda smerom ku PH LA 2028.  

Krízový manažment počas stretnutia hlasoval o niekoľkých kľúčových bodoch pre nasledujúcu 
sezónu, ktorých výsledky hlasovania je možné nájsť nižšie, pričom schválil kalendár podujatí na sezónu 
2025 a zároveň nominoval zodpovedné osoby za oblasť národných rozhodcov a oblasť technických 
delegátov. Podkladom pre hlasovanie o hernom systém bol návrh vypracovaný pracovnou skupinou 
hráčov, ktorý bol doručený ŠTK v 12/2024. Tento návrh spolu so schváleným kalendárom podujatí pre 
rok 2025 posielam v separátnej prílohe tohto listu. 

 

http://www.boccia.sk/
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Hlasovanie: 
 
Návrh č. 1 – Zmena herného systému: 
 
Na základe návrhu pracovnej skupiny hráčov z 12/2024 sa krízový manažment rozhodol hlasovať 

o zmene herného systému, konkrétne o aplikovaní medzinárodných štandardov do systému národných 
turnajov. Táto zmena by mala mať za prínos transparentnejší spôsob nasadzovania hráčov do 
jednotlivých skupín a následne aj ich postup do vyraďovacích kôl. Navyše z dlhodobého hľadiska 
očakávame, že hráči si tento herný systém osvoja na národnej úrovni, čo im bezpochyby pomôže 
v následnej účasti na medzinárodných podujatiach, kde je nevyhnutné poznať postupové kľúče.  

 
Za: 3 hlasy 
Proti: 0 hlasov 
Návrh č. 1 bol schválený. 
 
Návrh č. 2 – spojenie kategórii BC2 a BC5 s následným rozdelením na ženskú a mužskú kategóriu: 
 
Spojenie kategórii BC2 a BC5 s následným rozdelením na ženskú a mužskú kategóriu je ďalším 

bodom, ktorý bol predostretý pracovnou skupinou hráčov v 12/2024. Touto otázkou sa už zaoberalo aj 
bývalé vedenie ŠTK, nakoľko medzinárodná federácia World Boccia má rozdelenie kategórii podľa 
pohlaví už zaradené vo svojom programe od r. 2021. Od návrhu si sľubujeme zvýšenú 
konkurencieschopnosť v jednotlivých kategóriách, pričom rozdelenie na ženskú a mužskú kategóriu by 
malo mať vplyv aj na jednoduchší výber žien, resp. mužov do reprezentačného družstva. Viac o výhodách 
tohto návrhu sa je možné dočítať v priloženej prílohe.  

 
Za: 3 hlasy 
Proti: 0 hlasov 
Návrh č. 2 bol schválený. 
 
Návrh č. 3 – dvojdňový turnaj v Prešove pre kategórie BC2/5 Ž a BC2/5 M: 
 
Za: 1 hlas 
Proti: 2 hlasy 
Návrh č. 3 nebol schválený. 
 
Odôvodnenie: ŠTK nie je schopné zabezpečiť rovnaké podmienky (dvojdňový turnaj) pre celú 
sezónu, preto zvýhodňovať jednu kategóriu pre jedno kolo z troch nepovažujeme za správnu 
cestu. Do ďalšej sezóny môžeme diskutovať o možnostiach organizovania takých podujatí za 
predpokladu dostatočnej finančnej podpory, nakoľko prenájom hál a tiež zabezpečenie 
personálu by bolo nevyhnutné zabezpečiť na 2 dni. 
 

http://www.boccia.sk/
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Návrh č. 4 – Nominácia Martiny Kinčešovej do pozície vedúceho rozhodcov a nominácia Samuela 
Andrejčíka do pozície vedúceho technických delegátov (ďalej TD): 

 
Za: 3 hlasy 
Proti: 0 hlasov 
Návrh č. 4 bol schválený. 
 
Odôvodnenie:  

V posledných rokoch sme na Slovensku nemali nikoho dedikovaného rozhodcom a TD. 
Z toho dôvodu je potrebné sa povenovať ich vedeniu. 

Rozhodcov na Slovensku by mal zastrešovať jeden človek zodpovedný za ich fungovanie - 
Vedúci rozhodcov. Človeka zodpovedného za túto úlohu nominuje ŠTK. Je dôležité mať v zálohe 
človeka, ktorý v prípade potreby zastúpi "Vedúceho rozhodcov". 

TD na Slovensku by mal zastrešovať jeden človek zodpovedný za ich fungovanie - Vedúci 
technických delegátov. Človeka zodpovedného za túto úlohu nominuje ŠTK. Je dôležité mať v 
zálohe človeka, ktorý v prípade potreby zastúpi "Vedúceho technických delegátov". 

 
Kompetencie „vedúceho rozhodcov“ a „vedúceho TD“: 

1. školenia nových rozhodcov a TD 
2. preškolenia rozhodcov a TD 
3. školenia pre hráčov, trénerov, asistentov, RO 
4. návrh na udeľovanie rozhodcovských a TD licencií 
5. správa rozhodcovských a TD licencií 
6. výklady pravidiel (rozhodcom, hráčom, ...), výklady turnajového manuálu (TD, 

hráčom, ...) 
7. komunikácia s rozhodcami, TD 
8. výber rozhodcov, TD na podujatia 
9. výber hlavných rozhodcov, TD na podujatia 
10. nominácie na medzinárodný kurz  

 

 

 

 

 

V Košiciach, dňa 10.3.2025, 

 

Andrejcik 

........................................ 
Ing. Samuel Andrejčík 

predseda krízového manažmentu 
ŠTK boccia 
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